
 
 
 
 

                                                                                                                            

Zápis ze setkání pracovní skupiny Rovné příležitosti z 6. 10. 2022 – prezenční setkání na Městském úřadě 

Poděbrady 

Přítomni viz PL 

Program setkání pracovní skupiny Rovné příležitosti: 

1. Představení účastníků a organizátorů 

2. Nastavení setkávání ve školním roce 2022/23 

3. Plán aktivit do školního roku 2022/23 

4. Diskuse – info k tématům z minulého školního roku, nová témata 

Průběh setkání pracovní skupiny Rovné příležitosti:  

1) Michaela Brožová Burdová (dále jen MBB) uvítala členky pracovní skupiny a informovala o ukončení 

projektu MAP II a zahájení projektu MAP III. Jednotlivé účastnice se v krátkosti představily. Nová 

členka skupiny Michala Michlová z Rodinného centra (dříve Mateřské centrum) představila aktivity, 

které pro děti nabízejí. Konkrétně jsme diskutovali doučování pro děti ze sociálně znevýhodněného 

prostředí, leták zde  

https://aa.ecn.cz/img_upload/044c9d5887ac2c2ad958947ac9f3ad0e/doucovani-pro-zaky-zs_1.png  

2) V rámci pracovní skupiny (dále jen PS) jsme se dohodly, že ponecháme čas setkání PS, ale změníme 

datum příštího setkání – místo 8.12. bude další setkání 1.12. Zároveň změníme místo setkání – 

Michala Michlová z Rodinného centra Poděbrady navrhla, aby se příští setkání konalo v centru a 

členky skupiny se tak mohly podívat, jak vypadá a jak funguje. Setkání tedy proběhne: 

1.12.2022 čtvrtek 15:30-17:30 

Rodinné centrum, Za 
Nádražím 763/22, 
Poděbrady 

   

3) MBB dále představila aktivity naplánované na školní rok 2022/23 a předala účastnicím Akční plán 

MAP.  

4) Diskuse. 

- Řešily jsme téma ukrajinských dětí a jejich aklimatizaci do škol. V menších zařízeních je 

bezproblémové (např. Dymokury, Městec), v případě větších počtů dětí se objevují problémy. 

Část dětí se aklimatizuje dobře, učí se jazyk a návyky. Část dětí má s aklimatizací problém, 

nerespektují pravidla. Nárazově se objevují problémy i s maminkami dětí, které jsou zvyklé na jiný 

styl komunikace se školou. Diskutovaly jsme možnost nějaké přednášky pro rodiče na Ostende – 

MBB kontaktuje paní Olgu a zeptá se jí.  

- Ohledně problémů s krádežemi v Albertu – nyní bez problémů, Albert procházel rekonstrukcí, 

navíc na začátku školního roku ještě problémy nenastaly.  

- To samé se týká i případné šikany či problémů v kolektivech tříd, prodeje drog u nádraží – zatím 

se tyto problémy neobjevily. 

- Dále bylo zmíněno, že lektorka semináře Spolupráce s rodiči ve školním prostředí na Letní škole 

slíbila poslat seznam institucí, na které se v případě potřeby obrátit. MBB vyžádá a rozešle. 

https://aa.ecn.cz/img_upload/044c9d5887ac2c2ad958947ac9f3ad0e/doucovani-pro-zaky-zs_1.png


 
 
 
 

                                                                                                                            

  

Zapsala: Michaela Brožová Burdová  


